
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 29. oktober 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 48
Dagbladet Politiken har i to artikler henholdsvis den 21. oktober 2013 ("Ano-
nyme hævekort bruges til skatteflugt") og den 23. oktober 2013 ("S vil have
svar om hævekort") berettet om en øget brug af såkaldte prepaid cards/
anonyme betalingskort, og om at disse kort angiveligt bliver anvendt i forbin-
delse med skatteunddragelse. Vil ministeren i forlængelse heraf redegøre for
omfanget af brugen af prepaid cards, betalingskortenes formodede sammen-
hæng med skattely/skatteunddragelse og om muligt opgive antallet af denne
type kort, samt for hvor mange penge der menes at stå på denne type kort i
dansk såvel som i europæisk kontekst?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jeppe
Kofod (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jeppe.Kofod@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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